# English Learner Advisory Committee Anza Elementary School Thursday, April 22, 2021 MINUTES

## Opening

Rhonda Fattohi called the meeting to order at 1:06 p.m. Doaa interpreted in Arabic and Emely in Spanish.

### Approval of Minutes

Members reviewed minutes from the previous meeting in February 2021. Motion was made by Wasan Toma to approve minutes as presented and amended. The motion was seconded by Suha Pola. The members voted to approve the minutes.

### Reclassification

In order for students to reclassify, they need to be At or above grade level in reading and writing, have an overall 4 on the ELPAC, and an overall 3 on the CAASPP ELA section. Because the students will not be taking the CAASPP this school year, the district is looking at using iReady data, as well. We discussed students who are at risk LTELs (Long Term English Learners) and the meetings I have had with them. The state is looking at a way for students with IEPs to reclassify.

#### ELPAC

ELPAC (English Language Proficiency Assessments for California) testing began on Monday, February 1, 2021. It is aligned with our current Common Core English Language Development Standards. The ELPAC is being administered to ALL English learners. All students will ook the speaking section individually. We first started with fifth grade students, then fourth, then third, and so on and so forth until TK was completed.

### DELAC Items from April 21, 2021 meeting

Parent workshops, At-Risk Long Term English Learners, Reclassification, Logic of English, GLAD, and Imagine Learning were discussed.

- LCAP Goals were discussed. Our 3 main goals are Modern Learning, Social Emotional Learning, and
  Academics. We want to improve academics in math and reading. At the next meeting we will go more in
  depth in reviewing our goals and making any needed changes. For LCAP Goal #2, we have allocated
  money to improve student attendance, school safety, provide services to our at-risk students and English
  learners (EL Facilitator), provide counseling services and materials to foster health and wellness, and to
  incorporate a transition plan for preschool children.
- Zoom Through Classes-We Zoomed through with 4 classes: Wallace, Begrin, Wyer, and Rambo. Parents
  will fill out a Parent Needs Assessment about what they observed. They were urged to point out what really
  stood out to them, what was great, and where there can be improvements, if any.

### Language Census

We reviewed and discussed the CALPADS language census. The parents were shown the Student Demographics page created by the district, which covers the race/ethnicity, home language, birth country, EL status, and special ed at Anza.

### Other

Parents were informed about re-registering for the 2021-22 school year, the Gallup Parent Survey, and parent workshops.

### Adjournment

The motion was made to adjourn the meeting by Rhonda Fattohi from Anza Elementary School. It was seconded by Emely Carrillo from Anza Elementary School. The meeting was adjourned at 2:16 p.m.

## Next Meeting

Thursday, May 20, 2021, at 1:00pm, via Zoom

https://cajonvalley.zoom.us/j/92020617160?pwd=YW1BTFqwRmVkeUNxYzQyZ09TQlgxdz09

Next DELAC meeting will be on Wednesday, May 19, 2021, 5:00-6:00 pm via Zoom <a href="https://caionvallev.zoom.us/i/94068363142?pwd=SnFRaHJTaDRIYmNZM3IJVTE1amQ2Zz09">https://caionvallev.zoom.us/i/94068363142?pwd=SnFRaHJTaDRIYmNZM3IJVTE1amQ2Zz09</a>

# اللجنة الإستشارية لمتعلمي اللغة الإنجليزية مدرسة آنزا الإبتدانية الخميس ,22 نيسان 2021 دقائق اجتماع دقائق اجتماع

# ♦ الإفتتاحية:

افتتح الإجتماع من قبل السيدة روندا فتوحى في الساعة 1:06.م. قامت دعاء بالترجمة للغة العربية وأملى بالترجمة باللغة الإسبانية.

# المصادقة على المحضر:

راجع الأعضاء محضر الإجتماع السابق المنعقد في شباط 2021. أشارت السيدة وسن توما بالموافقة على المحضر حسبما تم تقديمه وتعديله وايّدتها السيدة سهى بولص. تم تصويت الأعضاء على قرارات محضر الاجتماع.

## اعادة التصنيف:

لكي تتم إعادة تصنيف الطلاب، يجب أن يكونوا بمستوى مرحلتهم الحالية أو أعلى في الكتابة والقراءة، وأن يحرزوا على 4 في الـ ELPAC ومعدل 3 في الـ CAASPP مادة الـ ELA . لأنه هذه السنة الطلبة سوف لن يأخذون أمتحان ال CAASPP ستقيم التربية الطلبة من خلال اريدي I Ready ايضا. قمنا بالمناقشة عن الطلاب الذين هم في خطر الـ LTEL (متعلمي اللغة الانكليزية لفترة طويلة) وكذلك الاجتماعات التي قمت بها معهم. تقوم الولاية بايجاد طريقة للطلاب لتتم اعادة تصنيف الطلاب ذوي الـ IEP .

### **ELPAC** 4

ستبدأ اختبارات ELPAC (تقييم مهارات اللغة الانجليزية في كاليفورنيا) يوم الاثنين المصادف 1 شباط 2021 وتتناسب هذه الاختبارات مع قوانين مناهج التعليم الأساسية لمقاييس تطوير اللغة الانجليزية ELPAC. يجري تقييم ELPAC لكل متعلمي اللغة الانجليزية. جميع الطلاب يأخذون قسم التحدث التحدث بشكل مفرد. سنبدأ بالصف الخامس اولا، ثم الرابع، ثم الثالث، وهكذا لحد الـ TK.

# ❖ حقول DELAC من اجتماع يوم 21 نيسان 2021

ورشات عمل للأهالي, متعلمي اللغة الإنكليزية على المدى الطويل المعرضين للخطر, إعادة تصنيف, منطق اللغة الانكليزية, GLAD. واماجن التعليمي تمت مناقشتها.

- ❖ تمت مناقشة أهداف LCAP أهدافنا الثلاثة الأساسية هي التعليم الحديث والتعلم الاجتماعي العاطفي والأكاديميون. نحن نرغب بالتطور أكاديميا في مجال الرياضيات والقراءة . خلال الاجتماع القادم سنتعمق أكثر بمراجعة الأهداف وعمل التغييرات المطلوبة. هدف #LCAP قمنا بتخصيص أموال لتحسين حضور الطالب, أمان المدرسة, وتوفير خدمات للطلاب المعرضين للخطر ومتعلمي اللغة الإنجليزية (EL Facilitator) ، وتقديم خدمات الاستشارة والمواد لتعزيز الصحة والعافية ، ودمج خطة الانتقال لأطفال الروضة.
- ♦ زووم من خلال الصفوف قمنا بزيارة 4 صفوف من خلال زووم: والس, بيكرن, واير, ورامبو. الأهالي يقومون بملء استمارة ألهالي بحاجة إلى تقييم حول مالاحضوه. تم حثهم على توضيح ما يميزهم حقًا ، وما هو رائع ، وأين يمكن إجراء تحسينات ، إن وجدت.

### ❖ تعداد اللغة

قمنا بمراجعة ومناقشة تعداد اللغة لـ CALPADS. رأى الأهالي صفحة التركيب السكاني للطالب التي صممت من قبل مديرية التربية، التي تغطي العرق/ القومية، لغة البلد، محل الولادة، حالة الـ EL، والتعليم الخاص في أنزا.

## ♦ اخرى

تم إبلاغ أولياء الأمور بشأن إعادة التسجيل للعام الدراسي 2021-22 ، واستبيان غالوب للآباء ، وورش عمل الأباء.

# ❖ فض الاجتماع

اومأت السيدة روندا فتوحي من مدرسة أنزا الابتدائية لإنهاء الاجتماع. وقامت إيميليا كاريلو بالايماءة الثانية من مدرسة أنزا الابتدائية لذا تم فض الاجتماع في الساعة 2:16 م.

### الأجتماع القادم

الخميس, 20 أيار 2021 الساعة 1:00 م من خلال زووم

https://cajonvalley.zoom.us/j/92020617160?pwd=YW1BTFgwRmVkeUNxYzQyZ09TQlgxdz09 من خلال زووم. الأربعاء 19 أيار,2021, الساعة 05:0-6:00 من خلال زووم.

https://cajonvalley.zoom.us/j/94068363142?pwd=SnFRaHJTaDRIYmNZM3IJVTE1amQ2Zz09